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Írásbeli kérdés

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László

az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló

10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani a z

egészségügyért viselt felel ősségi körében Balog Zoltán miniszter úrho z

„Mennyire segíti a háziorvosi körzetek betöltését a kormány támogatása Zal a

megyében?”

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A háziorvosi és fogorvosi körzetek betöltetlensége egyre növekvő problémákat okoz a magyar

egészségügyi alapellátásban. Egyre többen nem tudnak hozzájutni az állami egészségügy ezen

lépcsőjéhez és az előrejelzések szerint ez a szám egyre csak emelkedni fog és néhány év múlv a

a milliót is elérheti azok száma, akik nem, vagy nem megfelel ő mértékben jutnak hozzá az

egészségügyi alapellátáshoz .
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Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

1. Mennyivel csökkent a betöltetlen háziorvosi körzetek száma 2015 óta Zala megyében ?

2. Mennyivel csökkent a tartósan betöltetlen háziorvosi körzetek száma 2015 óta Zal a

megyében?

3. Mennyivel csökkent a betöltetlen fogorvosi körzetek száma 2015 óta Zala megyében ?

4. Mennyivel csökkent a tartósan betöltetlen háziorvosi körzetek száma 2015 óta Zala

megyében?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2018 . január (4

Dr. Szakács László

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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esterházy Attil a

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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